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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2023/24:254 Kameraövervakning vid obevakade gränsövergångar

För en tid sedan, då Nordiska rådets svenska delegation besökte den svensk-
norska gränsen längs riksväg 61 i Eda kommun, upplystes vi bland mycket 
annat om att narkotikasmugglingen över gränsen ökat markant. Såväl norsk 
som svensk tull berättade för oss om sina arbetsmetoder, förutsättningar och 
önskemål för att kunna effektivisera sitt arbete på respektive sida om gränsen. 

Ett av de verktyg som den norska tullen har till sitt förfogande är ett nätverk av 
övervakningskameror vid alla de obevakade gränsövergångar längs de mindre 
vägar som finns i området. Dessa kameror är monterade så att man inte bara 
kan se vilka fordon som passerar gränsen utan också vilken väg fordonet tar 
efter gränspassagen.

Enligt den norska tullpersonalen är detta ett effektivt hjälpmedel i ett annars 
svårövervakat gränsområde, och man uppger att detta har lett till ökade beslag 
av främst narkotika. 

Den norska tullen och deras svenska kollegor ställer sig frågande till varför den 
svenska delen av gränsen inte är övervakad på samma sätt och varför den 
svenska tullen inte ges samma förutsättningar i den gemensamma kampen mot 
de kriminella nätverkens narkotikasmuggling. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Elisabeth 
Svantesson följande:

 

Föreligger det några lagtekniska hinder för svensk tull att medelst 
kameraövervakning följa trafiken vid de obevakade gränsövergångarna, och 
avser ministern att verka för att undanröja dessa hinder om sådana föreligger?

………………………………………

Eric Palmqvist (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-15
Besvaras senast
2023-11-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


